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                                               Skolebestyrelsen 

Referat  
Data om mødet 

 

Dato: 29. marts 2023 

Kl. 19.00 – 21.30 

Personalerummet. 

 

Ny suppleant Nick Myhre (Siri 0A) inviteres til 

at deltage i mødet. 

Mødedeltagere:  

Betina Christensen 

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen  

Stina Andersen 

Camilla Jarlholm  

Malene Brønd 

Mia Stensgaard 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen 

Jakob Dalgas  

Karin Villumsen - souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter:  

Fabian (4.C.) 

  

Afbud: Birgitte Nørgaard 

Josefine (6.a.) 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2 Nyt fra elevrådet 

 

Fabian vil sammen med Josefine bringe 

punkter fra elevrådet med til kommende 

bestyrelsesmøder. 

3 Økonomi 

Status og drøftelse af muligheder for 

investeringer. 

På trods af de svære økonomiske 

omstændigheder med afvikling af 

underskud som et særligt mål for 

budget 2023, er der alligevel opstået 

en situation, hvor der muligvis kan 

frigøres et beløb til særlige 

investeringer. 

 

Mange områder, fag, aktiviteter og 

indsatser har brug for en ekstra 

investering. Ledelsen foreslår, at 

skolebestyrelsen retter blikket imod de 

udendørs lege – og aktivitetsfaciliteter. 

 

Jakob orienterer og fremlægger 

eksempler på forslag.  

Jakob orienterede om skolens økonomi.  

 

Skolens ledelse ønsker at afsætte 

yderligere 200.000 til ekstra investeringer.  

Hvilket giver kr. 400.000 til en samlet 

investering.  

Ledelsens forslag er at midlerne anvendes 

til renovering af de udendørs legefaciliteter.  

 

Kan tilbuddet evt. indeholde redskaber der 

stimulerer bevægelse i undervisningen?  

 

Forslag om evt. lokal fundraising (OPP) fra 

lokale virksomheder. Camilla undersøger 

nærmere.  

 

Kan ”Leg på streg” males op igen? Kan ETK 

foretaget dette. Ledelsen undersøger.  

 

Skolebestyrelsen anbefaler at skolen 

undersøger mulighederne for at indgå en 

leasingaftale gennem kommuneleasing for 

finansiering af projektet.  

4 Orientering  

- Skoleårets planlægning 

- Emneuge i uge 12 

Lærerne er i gang med fagfordeling.  

Fredag 31/3 starter 75 kommende 

0.klasser.  
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- Afvikling af uge 6  Emneuge – anerkendelse af delingen på 

tværs af skolen.  

For de ældste elever blev det en lidt lang 

uge. Nogle savnede faglige udfordringer. 

Socialt var ugen generelt en stor succes.  

 

Det udfordrede også at 7. årgang som den 

eneste årgang havde 6. lektioner.  

 

Uge 6 – det var god oplevelse og forslag 

om at gentage den.  

5 Forslag fra et bestyrelsesmedlem: 

Medarbejderrepræsentant Nina Holm 

foreslår at tidsrammen for 

bestyrelsesmøder afkortes til 1,5 timer 

i stedet for de nuværende 2,5 timer 

Tilslutning til forslaget om at forsøge med 

kortere møder.  

Forslag om en dagsorden der er delt i to, 

således at eleverne deltager i den første del 

af mødet.  

 

De kommende 2 møder afvikles fra 19-21. 

Evaluering på juni mødet.  

 

Virtuel deltages i bestyrelsesmøder aftales 

med formanden fra gang til gang.  

6 Meddelelser   

7 Eventuelt  

 

Herunder punkter til kommende møder 

Møderække til kommende skoleår aftales på 

junimødet. 

 

Aftale om klassekontakt på maj eller juni 

mødet. Forslag om at bestyrelsen deltager i 

forældremøder hvert andet år.   

 

Årshjulet og forslag til emner til årshjulet 

(f.eks. ordblindhed, digital dannelse, 

udsathed)   

 

Er der principper der skal behandles? 

8 Lukket dagsorden  

 


